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> Retouradres Postbus 20350 2500 EJ  Den Haag 

 

De Voorzitter van de Tweede Kamer 

der Staten-Generaal 

Postbus 20018 

2500 EA  DEN HAAG 

 

 

 

 

 

 

Datum  9 oktober 2017 

Betreft Kamervragen 

 

 

 

Geachte voorzitter, 

 

Hierbij zend ik u de antwoorden op de vragen van het Kamerlid Van Nispen (SP) 

over hoe de supportersclub Oranje zichzelf verrijkte ten koste van de fans  

(2017Z11324). 

 

Hoogachtend, 

 

de minister van Volksgezondheid, 

Welzijn en Sport, 

 

 

 

 

mw. drs. E.I. Schippers 
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Antwoorden op Kamervragen van het Kamerlid Van Nispen (SP) over hoe de 

supportersclub Oranje zichzelf verrijkte ten koste van de fans . 

(2017Z11324) 

 

1 

Wat vindt u ervan dat bestuurders van de supportersclub van Oranje jarenlang 

hun zakken hebben gevuld en tonnen met geld hebben uitgegeven aan  zakelijke 

activiteiten en  privé-activiteiten, waarvan de relatie met de supportersclub ver te 

zoeken is , terwijl dit wel betaald is door de fans van de supportersclub? 1) 

 

 2 

Wilt u reageren op de constructies die deze bestuurders hebben bedacht om er zo 

zelf beter van te worden? Hoe is het mogelijk dat deze bestuurders zo’n lange tijd 

zichzelf hebben kunnen verrijken met gouden regelingen en dit nooit ontdekt is? 

Kunt u uw antwoord toelichten? 

 

Antwoord 1 en 2: 

De supportersclub Oranje is een onafhankelijke organisatie die zelfstandig keuzes 

maakt betreffende bedrijfsvoering, verantwoording en toezicht. De bestuurders 

moeten dan ook verantwoording afleggen aan de supportersclub zelf. Bij 

vermoedens van malversaties kan aangifte worden gedaan. 

  

3 

Waarom heeft de Koninklijke Nederlandse Voetbalbond (KNVB) nooit 

gecontroleerd op de dubieuze handelswijze van deze bestuurders? Waarom 

controleert de KNVB als toezichthouder geen jaarrekeningen, maar neemt hij  

jaarrekeningen voor kennisgeving aan? Vindt u het acceptabel dat een 

toezichthouder zo functioneert? Kunt u uw antwoord toelichten? 

 

Antwoord 3: 

De KNVB is geen toezichthouder van deze supportersclub en heeft derhalve geen 

inzicht in de bedrijfsvoering van deze organisatie.  

 

4 

Vindt u het wenselijk dat leden van de supportersclub amper inzicht hebben in 

de financiën van de supportersclub? Deelt u de mening dat dit wel zou moeten om 

dergelijk gedrag van bestuurders te voorkomen? Op welke wijze kunt u daaraan 

bijdragen? 

  

5 

Verbaast het u dat de jaarrekeningen van de stichting zijn opgesteld door 

accountants van EY, tevens de werkgever van een van de bestuursleden die daar 

een directeursfunctie bekleedt? Zo ja, bent u bereid dit te onderzoeken? Zijn 

sancties mogelijk? Zo nee, waarom niet? 

 

6 

Vindt u dat de jaarrekeningen een getrouw beeld geven van de kosten en 

immateriële activa van de stichting, wanneer meer dan de helft van de omzet de 

facto ten goede komt aan de drie bestuursleden? Bent u bereid uit te zoeken of de 

stichting met het drukken van de fiscale winst op onjuiste wijze 

belastingvrijstellingen heeft genoten? Zo nee, kunt u aangeven op welke wijze de 
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stichting voldoet aan de criteria dat het doel van de stichting een ideële of sociale 

strekking geniet? 

 

  

7 

Deelt u de mening dat de dubieuze handelswijze en het zelfverrijkingsgedrag van 

deze bestuurders van de supportersclub de integriteit van de sportsector schaadt 

en dat dergelijk gedrag niet zonder consequenties moet blijven?  Zo ja, welke 

maatregelen gaat u nemen?  Zo nee, waarom niet? 

 

Antwoord  4, 5, 6 en 7: 

Zoals eerder gemeld is de supportersclub Oranje een onafhankelijke organisatie. 

Op de handelswijze van deze club kan ik daarom geen invloed uitoefenen. Wel ben 

ik van mening dat alle handelingen die de integriteit van de sportsector schaden 

tegengegaan moet worden. Bij vermoedens van malversaties kan aangifte worden 

gedaan. 

  

8 

Wat moet er volgens u gebeuren om het vertrouwen te herstellen? Vindt u dat 

deze bestuurders in functie kunnen blijven? Deelt u de mening dat het onterecht 

uitgegeven geld, op kosten van de fans, terugbetaald moet worden? Wat gaat u 

doen om daar voor te zorgen? 

 

Antwoord 8:  

De KNVB is onlangs het gesprek aangegaan met het bestuur van de 

supportersclub Oranje en heeft daarbij aangedrongen op een onafhankelijk 

onderzoek, openheid van zaken en doorvoering van noodzakelijke wijzigingen in 

toezicht en verantwoording richting hun leden. De supportersclub laat een 

onafhankelijk onderzoek verrichten naar de financiële gang van zaken binnen de 

eigen organisatie.  

  

1) https://www.ftm.nl/artikelen/bestuur-supportersclub-oranje-verrijkte-zichzelf-

ten-koste-van-fans] 
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